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Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 19.6. 2017  v RKD  

v Sučanoch. 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom 

kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. v zasadačke RKD. 

 

P r í t o m n os ť   n a   z a s a d n u t í : 

 

Funkcionári obce: 

1.   Ing. Vladimír Plžik   -   starosta obce  

2.   Mgr. Vladimír Olbert    -   prednosta obecného úradu 

3.   Mgr. Lenka Žuchová               -   hlavná kontrolórka obce 

P o s l a n c i :    

- viď prezenčná listina 

 

Ostatní prítomní: 

1.  Daniela Ligačová  -   zapisovateľka 

2. Mgr. Eva Belicová                        -    právnička 

 

Hostia:   

                - viď prezenčná listina 

                                                                                                                                          

P r o g r a m : 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Správa o plnení uznesení OcZ 

5. Správa z vykonanej kontroly 

6. Návrh plánu kontrol na 2. polrok 2017 

7. Informácie o projektoch /KC, Terénna sociálna práca, prevencia kriminality, rómske 

hliadky, čierne skládky, kompostéry/   

8. Návrh VZN obce Sučany o určení pravidiel času predaja v obchode a času prevádzky 

 služieb na území obce Sučany 

9. Návrh VZN obce Sučany o financovaní centier voľného času zriadených na území 

 obce Sučany, ktorých zriaďovateľom nie je obec Sučany 

10. Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce /ŠD pre BGMH Sučany, Železnice SR 

a SPF pod cyklotrasy, Ing. Jaroslav Brém, PZ Jarolím Sučany/ 

11. Predĺženie zmlúv nájomných bytov/Igor Lacika/ 

12. Informácia o kultúrnych akciách /Hodžove dni, jedenástky/ 

13. Správy o činností komisií 

14. Rôzne 

15. Interpelácie 

16. Záver 

           

 

1. O t v o r e n i e   

 

Ing. Vladimír Plžik, starosta obce, privítal prítomných poslancov a hostí, konštatoval, že 



–-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------       

Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 19.6.2017 

   

                              3  

zastupiteľstvo je uznášaniaschopné a otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva.  

Skonštatoval, že zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle zákona o obecnom zriadení. Poslanci 

boli informovaní e-mailovou poštou,  písomná pozvánka bola zverejnená na úradnej tabuli, 

web-stránke obce,  informácia bola aj v obecnom rozhlase.   

 

Starosta obce určil za  zapisovateľku p. Danielu Ligačovú. 

 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí:  JUDr. Peter Belica, Jaroslav Makovník 

 

Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení – JUDr. Peter Belica, Jaroslav 

Makovník 

Za: 5 ( Ing. Eva Bencová, p. Martin Rybár, Ing. Ján Jamriška, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Peter 

Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2  / JUDr. Peter Belica, Jaroslav Makovník / 

Neprítomní: 4 / MUDr. Iveta Trnovská, MPH , Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, 

PhD, Bc. Ján Adamovský / 

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí:  Martin Rybár, Ing. Eva Bencová 

Hlasovanie za schválenie overovateľov v zložení –  Martin Rybár, Ing. Eva Bencová 

Za: 6  (p. Jaroslav Makovník, Mgr. Róbert Kováč, p. Martin Rybár, JUDr. Peter Belica, Ing. 

Peter Belica, Ing. Ján Jamriška ) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 / Ing. Eva Bencová / 

Neprítomní:  4 / MUDr. Iveta Trnovská, MPH , Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, 

PhD, Bc. Ján Adamovský / 

 

3. S c h v á l e n i e    p r o g r a m u 

Starosta  oboznámil poslancov s programom zasadnutia.  

Poslanci nepodali žiadne návrhy za zmenu programu. 

 

Hlasovanie - za schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva: 

 

Za : 7  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. 

Jaroslav Makovník, JUDr. Peter Belica, Ing. Peter Belica / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  4 / MUDr. Iveta Trnovská, MPH , Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Vladimír Bulej, 

PhD, Bc. Ján Adamovský / 

 

Mgr. Veronika Ďaďová – príchod 15,10 hod.  

/ MUDr. Iveta Trnovská, MPH- príchod 15,10 hod.  

 

4. Správa o plnení uznesení OZ 

 

Prednosta oboznámil poslancov, že uznesenia z posledných zasadnutí OcZ sa priebežne plnia, 

potrebné je doplniť uznesenie č. 50/2017 a do uznesení 60-61-62/2017 musia sa zapracovať 
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pripomienky , 67/2017 je nerealizované, nakoľko COOP Jednota zrušila svoju žiadosť 

o odkúpenie pozemku. 

Diskusia –nikto sa neprihlásil 

Hlasovanie – za berie na vedomie správu o plnení uznesení OcZ 

Za : 8  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. 

Jaroslav Makovník, JUDr. Peter Belica. Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.  / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 /Mgr. Veronika Ďaďová/ 

Neprítomní:  2 / Ing. Vladimír Bulej, PhD., Bc .Ján Adamovský / 

 

5. Správy z vykonaných kontrol 

 

Hlavná kontrolórka oboznámila poslancov z výsledkami uskutočnených kontrol. Predmetom 

kontroly č. 5/2017bolo zisťovanie a preukazovanie pôvodu mäsa používaného v školskej 

jedálni a na kvalitu je jedál 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

Kontrola č.6/2017 bola zameraná na náklady spojené s prestavbou rodinného domu na dve 

bytové jednotky 

Diskusia – Mgr. Róbert Kováč – prestavba sa realizovala len v zadnej časti domu 

a elektroinštalácia je predražená, cena 35 000,- za prestavbu jedného bytu je veľmi vysoká 

Prednosta informoval, že sa prerábala celá elektroinštalácia. Starosta uviedol, že podľa 

rozpočtu z vypracovanej projektovej dokumentácie prestavba mala stáť cca 77 tis. €. 

Verejným obstarávaním by sa možno uvedená suma znížila, určite však nie na sumu, za ktorú 

to obec zrealizovala svojpomocne prostredníctvom majstra a k nemu priradených ľudí z obce, 

najmä VPP, pričom obec realizovala aj nákup materiálov potrebných na rekonštrukciu vo 

vlastnej  réžii. Suma rekonštrukcie bola znížená oproti rozpočtu z PD na menej ako polovicu. 

Doklady sú k nahliadnutiu v učtárni   

Ing. Eva Bencová – dotaz na zaradenie rod. domu do majetku, nakoľko sa dom zakupoval za 

25 000,- € a zaradený je v inej cene. 

Odpoveď - nákupná cena domu v sume 25 000,- €, sa skladá z ceny za dom  a pozemok.  

Kontrola č. 7/2017 bola zameraná na spotrebu PHM a využívania obecných motorových 

vozidiel, nie je vytvorená smernica na používanie motorových vozidiel, je nadspotreba 

Bc. Ján Adamovský – príchod 15,30 hod.  

Diskusia – Ing. Eva Bencová – kontrola bola vykonaná na jej návrh, ale je to len štatistický 

sumár, chýba výstup z kontroly, vysoké motohodiny, kniha jázd nie je dostatočná, chýbajú 

príkazy na jazdu a účel použitia vozidla. Niektoré vozidlá majú nadspotrebu,čo vyplynulo aj 

z vykonanej kontroly.  

Mgr. Róbert Kováč- ak je po kúpe  vozidla zistená  nadspotreba, čo bolo v prípade vozidla 

zakúpeného pre obecnú políciu, je potrebné motorové vozidlo vrátiť. 

Ing. Eva Bencová – spotreba na motohodiny je veľmi vysoká, je to potrebné bližšie vysvetliť 

Peter Slobodník – oboznámil poslancov s množstvom motohodín pri vozidle multicar 

a traktorov, vyššia je spotreba pri zimnej údržbe komunikácií a v bežnej prevádzke . 

JUDr. Peter Belica – potrebné je vykazovať účel použitia vozidla pri pracovnej ceste, 

cestovný príkaz zákon v písomnej forme nevyžaduje 

Mgr. Eva Belicová – pri pracovnej ceste je potrebné vždy uvádzať účel pracovnej cesty, 

vyžaduje sa to pri úrazoch. 

 

Hlasovanie – za berie na vedomie Správy hlavnej kontrolórky o výsledkoch vykonaných 

kontrol – Správu č. 5/2017 z kontroly kvality jedál podľa §6 ods. 8 písm. b) Zákona č. 
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596/2003 o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v zariadeniach školského stravovania. 

Správu č. 6/2017 z kontroly oprávnenosti a výšky všetkých vynaložených finančných 

nákladov na prestavbu rodinného domu na Ul. Pri Váhu č. 7. 

Správu č. 7/2017 z kontroly používania a využitia automobilovej techniky a spotreby 

pohonných hmôt za rok 2016 

 

Za : 10  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Peter Belica, Ing. Peter 

Belica, MUDr. Iveta Trnovská / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  1 / Ing. Vladimír Bulej, PhD. / 

 

6. Návrh plánu kontrol na 2. polrok 2017 

 

Mgr. Lenka Žuchová oboznámila poslancov s plánom kontrol na II. polrok 2017.  

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

Hlasovanie – za schválenie Plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Sučany 

na II. polrok roku 2017 

Za : 10  ( Mgr. Róbert Kováč, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. Martin Rybár, p. 

Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Peter Belica, Ing. Peter Belica, MUDr. 

Iveta Trnovská / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  2 / Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Eva Bencová, / 

 

7. Informácie o projektoch /KC, Terénna sociálna práca, prevencia kriminality, 

rómske hliadky, čierne skládky, kompostéry/   

 

Starosta oboznámil  poslancov o neschválenej žiadosti  projektu na bezpečnostné 

zabezpečenie  obce/kamery/.  

p. Zacharides informoval o schválenej žiadosti na rekonštrukciu a vybudovanie komunitného 

centra, celková suma rekonštrukcie je 154 500,- € z toho je 5% spoluúčasť obce na celkových 

nákladoch rekonštrukcie.  

Podaná bola žiadosť na príspevok „Podpora komplexného poskytovania miestnej občianskej 

poriadkovej služby v obciach s prítomnosťou MRK „– občianske hliadky, ktoré majú 

fungovať 36 mesiacov.   

Starosta  informoval o zámere podať žiadosť na záhradné kompostéry na predchádzanie 

vzniku BRKO v domácnostiach, spoluúčasť obce je taktiež vo výške 5%, požadovaná 

minimálna suma je 80 000,- €. 

Uvažuje sa o podanie žiadosti o projekt na likvidáciu čiernych skládok v katastri obce.   

Skvalitnenie vzdelávania v ZŠ SNP Sučany realizovaného v rámci výzvy č.IROP-PO2-

SC2222016-13- - bola podaná žiadosť, podanie žiadosti bolo odsúhlasené.  

Starosta informoval o projekte na cyklodopravné cestičky, jedná sa o cesty slúžiace na 

dopravu do zamestnania. Potrebné je na začiatok uzatvoriť nájomné zmluvy na prenájom 

pozemkov so ŽSR a SPF.  

Podaná bola žiadosť na príspevok na územný plán – táto bola schválená. 

Diskusia:  MUDr. Iveta Trnovská – občianske hliadky majú za účel len dohliadať na poriadok, 
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sú to len preventívne hliadky 

p. Zacharides – budú mať účel len dohliadania, nenahrádzajú obecnú políciu 

JUDr. Peter Belica – jeden člen hliadky by mal byť rómsky spoluobčan 

Bc. Róbet Kováč – hliadky môžu byť vytvorené skúšobne, ak sa osvedčia,  môžu nakoniec  

vytvoriť obecnú políciu  

Hlasovanie – za berie na vedomie informáciu o pripravovaných projektoch:  

Terénna sociálna práca a Terénna práca I.    

Podpora komplexného poskytovania miestnej občianskej poriadkovej služby v obciach s 

prítomnosťou MRK 

Kamerový systém obce Sučany – rozšírenie 

Záhradné kompostéry na predchádzanie vzniku BRKO v domácnostiach pre obec 

Sučany 

Likvidácia čiernych skládok v katastri obce Sučany 

Skvalitnenie vzdelávania v ZŠ SNP Sučany realizovaného v rámci výzvy č.IROP-PO2-

SC2222016-13  

 

Za : 10  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Peter Belica, Ing. Peter 

Belica, MUDr. Iveta Trnovská / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  1 / Ing. Vladimír Bulej, PhD. / 

 

Hlasovanie – za schválenie Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok na 

projekt: Názov projektu: „Záhradné kompostéry na predchádzanie vzniku BRKO v 

domácnostiach pre obec Sučany“. Kód výzvy: OPKZP-PO1-SC111-2017-23. Maximálne 

celkové spolufinancovanie projektu  zo strany žiadateľa 5000 EUR z celkových 

oprávnených výdavkov 100 000 EUR.  

Za : 10  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Peter Belica, Ing. Peter 

Belica, MUDr. Iveta Trnovská / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  1 / Ing. Vladimír Bulej, PhD. / 

 

 

Hlasovanie -  za schválenie predloženie ŽoNFP za účelom realizácie projektu 

„Skvalitnenie vzdelávania v ZŠ SNPSučany realizovaného v rámci výzvy č.IROP-PO2-

SC222-2016-13“, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom obce a platným 

programom rozvoja obce;-zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami 

poskytnutia pomoci;-zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie 

realizovaného projektu vo výške rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a 

poskytnutého NFP v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, t. j. vo výške 7000,00 

EUR;-zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce 

 

Za : 10  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Peter Belica, Ing. Peter 

Belica, MUDr. Iveta Trnovská / 

Proti: 0 
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Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  1 / Ing. Vladimír Bulej, PhD. / 

 

Hlasovanie – za schválenie Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok na 

projekt: Realizácia sanačných prác nelegálnych skládok, vrátane eliminácie 

nepriaznivých vplyvov nelegálnej skládky. Kód výzvy: OPLZ-PO6-SC611-2017-1. 

Maximálne celkové spolufinancovanie projektu  zo strany žiadateľa 5000 EUR z 

celkových oprávnených výdavkov 100 000 EUR. 

Za : 10  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Peter Belica, Ing. Peter 

Belica, MUDr. Iveta Trnovská / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  1 / Ing. Vladimír Bulej, PhD. / 

 

Hlasovanie – za schválenie predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok na 

projekt s názvom: 

Miestna občianska poriadková služba Sučany Kód výzvy: OPLZ-PO5-2017-1 na 

sprostredkovateľský orgán, pričom ciele projektu sú v súlade s platným programom 

rozvoja obce;  

- zabezpečenie povinného spolufinancovania projektu vo výške min. 5% z celkových 

oprávnených výdavkov; 

- zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov projektu predstavujúcich rozdiel 

medzi celkovými výdavkami projektu a celkovými oprávnenými výdavkami projektu, 

vrátane prípadných neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu realizácie 

projektu, v prípade, že takáto situácia bude relevantná 

 

Za : 10  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Peter Belica, Ing. Peter 

Belica, MUDr. Iveta Trnovská / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  1 / Ing. Vladimír Bulej, PhD. / 

 

Hlasovanie – za schválenie uzatvorenia nájomnej zmluvy na parcely  EKN 2968,  o 

výmere 244 m2, CKN 4594/1 o výmere 1988 m2,  CKN 4594/2 o výmere 2135 m2  

katastrálne územie Sučany, zapísaných na LV číslo 1262, vedeným OÚ Martin, 

katastrálny odbor s vlastníkom Slovenská republika, Slovenský pozemkový fond, 

Búdkova 36, Bratislava , s výškou nájomného 0,03 €/m2/1 rok v celkovej sume 131,01 

EUR/ročne na celý predmet nájmu, na dobu nájmu 10 rokov, za účelom výstavby 

cyklocestičky. 

 

Za : 10  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Peter Belica, Ing. Peter 

Belica, MUDr. Iveta Trnovská / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  1 / Ing. Vladimír Bulej, PhD. / 
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Hlasovanie za schválenie uzatvorenia nájomnej zmluvy na predmet nájmu -  časti 

parciel CKN 2940/285, druh pozemku trvalé trávne porasty, o celkovej výmere 1462 m2 

v celosti a parcela CKN 2940/93, druh pozemku ostatné plochy, o celkovej výmere 1116 

m2 v celosti,  katastrálne územie Sučany, spolu o výmere 315 m2 podľa geometrického 

plánu č. 118/2017 zo dňa 24.05.2017, vyhotovený Ing. Evou Jadroňovou. Predmet nájmu 

je odčlenený od pôvodnej parcely CKN 2940/285 a vedený pod samostatným parcelným 

číslom 2940/324, druh pozemku trvalé trávne porasty a od pôvodnej parcely CKN 

2940/93 odčlenený a vedený pod samostatným parcelným číslom 2940/325, druh 

pozemku ostatné  plochy  s vlastníkom Slovenská republika, Železnice Slovenskej 

republiky, Bratislava , s výškou nájomného 0,22 €/m2/rok v celkovej sume 69,30 

EUR/ročne na celý predmet nájmu, na dobu nájmu 10 rokov, za účelom výstavby 

cyklocestičky.  

  

Za : 10  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Peter Belica, Ing. Peter 

Belica, MUDr. Iveta Trnovská / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  1 / Ing. Vladimír Bulej, PhD. / 

 

Hlasovanie – za zrušenie uznesenie č. 50/2017  

   

Za : 10  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Peter Belica, Ing. Peter 

Belica, MUDr. Iveta Trnovská / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  1 / Ing. Vladimír Bulej, PhD. / 

 

Hlasovanie – za schválenie predloženia ŽoNFP za účelom realizácie projektu 

„Skvalitnenie vzdelávania v ZŠ SNP Sučany realizovaného v rámci výzvy č.IROP-PO2-

SC222-2016-13“, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom obce a platným 

programom rozvoja obce; - zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami 

poskytnutia pomoci; - zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie 

realizovaného projektu vo výške rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a 

poskytnutého NFP v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, t. j. vo výške 7000,00 

EUR; -  zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu 

obce. 

 

Za : 10  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Peter Belica, Ing. Peter 

Belica, MUDr. Iveta Trnovská / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  1 / Ing. Vladimír Bulej, PhD. / 

 

Priestor pre občanov 

 

V priestore pre občanov boli prednesené pripomienky občanov, čo sa týka hlavne 
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medziľudských vzťahov,  ohľadom  verejných komunikácií /p. Pánis versus firma Turimex/. 

Problémom  výrubu stromov a náhradnej výsadby stromov, riešenie rekultivácie banských 

diel / p. Miert versus firmy Prefa invest a obecný úrad Sučany – vývoz odpadu /. Odpredaj 

obecných  pozemkov / p. Brémová/.  

 

Starosta informoval o prestavbe  bývalej budovy PL na nájomné byty , prestavba musí byť 

riešená cez verejné obstarávanie, firma vybuduje byty z vlastných prostriedkov a potom obec 

byty odkúpi. 

Ing. Bednáriková informovala o súťažných podkladoch na obstaranie projektu „Bytový dom 

Sučany - Hradiská“ k výzve na predkladanie ponúk predmetu zákazky. 

a Belicová – na predaj je vyčlenený pozemok, ktorý sa predá aj s budovou, firma preinvestuje 

finančné prostriedky, prerobí budovu a následne ju obec odkúpi cez ŠFRB cez úver.  

 

 Hlasovanie – za schválenie o obstaranie projektu „Bytový dom Sučany - Hradiská“ v 

zmysle súťažných podkladov k výzve na predkladanie ponúk predmetu zákazky: 

„Bytový dom Sučany - Hradiská“ 

Za : 9 ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. 

Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Peter Belica, Ing. Peter Belica, MUDr. 

Iveta Trnovská / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  2 / Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Ján Jamriška,  / 

 

  

8. Návrh VZN obce Sučany o určení pravidiel času predaja v obchode a času 

prevádzky  služieb na území obce Sučany 

 

JUDr. Belica informoval o návrhu nového VZN, zapracované boli všetky pripomienky.  

Diskusia- MUDr. Iveta Trnovská, MPH – pripomienky na gramatické aj štylistické chyby 

v znení VZN.  

 

Hlasovanie – za schválenie VZN obce Sučany č. 3/2017 o určení pravidiel času predaja v 

obchode a času prevádzky  služieb na území obce Sučany v znení vyššie uvedených 

pripomienok   

 

Za : 8  ( Mgr. Róbert Kováč, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, 

Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Peter Belica, Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská MPH / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 / Ing. Eva Bencová / 

Neprítomní:  2 / Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Ján Jamriška/ 

 

9. Návrh VZN obce Sučany o financovaní centier voľného času zriadených na území 

      obce Sučany, ktorých zriaďovateľom nie je obec Sučany 

 

Starosta informoval o vzniknutí súkromného CVČ od 1.9. v našej obci a tým potrebou jeho 

financovania určenou vo VZN.  

Martin Rybár – VZN bolo prerokované ekonomickou komisiou a táto odporúča VZN schváliť 

MUDr. Iveta Trnovská, MPH – soc. komisia taktiež uvedené VZN odporúča OZ schváliť 

Diskusia – MUDr. Iveta Trnovská – potrebné kontrolovať činnosť krúžkov jednotlivých CVČ, 



–-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------       

Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 19.6.2017 

   

                              10  

či sa spĺňa účel na ktorý im boli poskytnuté financie. 

Starosta upresnil, že pri poskytovaní financií pre jednotlivé krúžky a počty detí v nich sa 

vychádza zo stavov určených vždy k 15.9. bežného roku 

Hlasovanie – za schválenie VZN obce Sučany č. 4/2016 o financovaní centier voľného 

času zriadených na území  obce Sučany, ktorých zriaďovateľom nie je obec Sučany v 

znení gramatických a technických pripomienok Mgr. Belicovej 

 

Za : 10  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Peter Belica, Ing. Peter 

Belica, MUDr. Iveta Trnovská / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  1 / Ing. Vladimír Bulej, PhD. / 

 

10. Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce /ŠD pre BGMH Sučany, Železnice 

SR a SPF pod cyklotrasy, Ing. Jaroslav Brém, PZ Jarolím Sučany/ 

 

Starosta informoval o žiadosti Anglicko-slovenského bylingvárneho gymnázia Sučany 

o záujme odkúpenia budovy ŠD, so zámerom jehoprerobenia na študentský internát. Starosta 

požiadal OZ o možnosť rokovať o tomto predaji.  

Diskusia- In g. Eva Bencová – stavebná komisia súhlasí s prebudovaním ŠD na internát, ale 

požaduje, aby  žiadosť podaná BGMH Sučany spĺňala všetky potrebné náležitosti s uvedením 

presných a konkrétnych požiadaviek kúpy . V žiadosti musí byť v zmysle LV konkretizovaná 

budova, pozemok, atď., čo tam uvedené nebolo. 

Mgr. Veronika Ďaďová – gymnázium žiada len prísľub, že  sa budova odpredá, aby mohli 

urobiť kroky na odkúpenie budovy 

Mgr. Róbert Kováč – potrebné je zvolať referendum o odpredaji ŠD 

Starosta informoval, že odpredaj ŠD podmieni sumou potrebnou na vybudovanie šatní pre 

futbalistov pri kolkárni. 

Mgr. Veronika Ďaďová – gymnázium sa snaží vybudovať internát od vzniku školy, ale neboli 

financie a teraz sa naskytla príležitosť ako by bolo možné budovu odkúpiť a prerobiť.  

Martin Rybár – podmienky na odpredaj sa dajú v zmluve vždy dohodnúť 

Bc. Ján Adamovský – taktiež je za odpredaj budovy gymnáziu 

Hlasovanie – za poverenie  starostu rokovať s bilingválnym gymnáziom Milana Hodžu o 

podmienkach prípadného predaja objektu Športového domu  

 

Za : 7  ( Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, 

JUDr. Peter Belica, Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 3 / Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Mgr. Róbert Kováč / 

Neprítomní:  1 / Ing. Vladimír Bulej, PhD./ 

 

Starosta informoval o žiadosti Poľovníckeho združenia Jarolím o odpredaj pozemku, areál 

strelnice na ul. Pod Brezinou, ktorý sa skladá z pozemku parcely č. C 2158/2 vedenej ako 

ostatná plocha o výmere 4388 m2 a parcely č. C 2158/13 vedenej ako zastavaná plocha a 

nádvorie o výmere 86 m2astavby prevádzkovej budovy strelnice súpisné číslo 2153, ktorá je 

postavená na parcele C-KN 2158/13.  

Ing. Eva Bencová – stavebná komisia žiadosť prerokovala a odporúča pozemky odpredať, ale 

dohodnúť podmienky predaja zmluvou. 
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Martin Rybár – ekonomická komisia žiadosť prerokovala, s predajom súhlasí, určenie ceny 

necháva poslancom OZ 

Diskusia – Mgr. Róbert Kováč – súhlasí s predajom, navrhuje cenu na 1,-€ 

MUDr. Iveta Trnovská MPH – súhlasí s odpredajom navrhuje taktiež cenu 1,- € 

Mgr. Lenka Žuchová – upozornila poslancov, na ustanovenie zákona č. 138/1981 týkajúce sa 

predajov majetku obce, z dôvodu hodného osobitného zreteľa a povinnosti obce pri správe 

majetku, s tým  že tento predaj nemusí byť pre obec ekonomický výhodný 

Martin Rybár – obec do strelnice dlhé roky nič neinvestovala 

Ing. Eva Bencová – iným športovým klubom obec poskytuje každoročne dotácie, turistickému 

oddielu bol pozemok odpredaný tiež sa symbolickú cenu, navrhuje odpredaj za 1,-€. 

Mgr. Eva Belicová – odpredaj majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa sa dá použiť, ale 

je dobre zdôvodniť predaj aby nešlo o darovaciu zmluvu a podmienky odpredaja sa dajú 

dohodnúť v podmienkach zmluvy na odpredaj.  

 

Hlasovanie – za schválenie zámeru predaja nehnuteľného majetku obce Sučany z 

dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov Areál strelnice na ul. Pod Brezinou, ktorý 

sa skladá z pozemku parcely č. C2158/2 vedenej ako ostatná plocha o výmere 4388 m2 a 

parcely č. C 158/13 vedenej ako zastavaná plocha a nádvorie o výmere 86 m2 a stavby 

prevádzkovej budovy strelnice súpisné číslo 2153, ktorá je postavená na parcele C- KN 

2158/13, všetko vedené na LV č. 1881 v k. ú. Sučany vedené vo vlastníctve Obce Sučany, 

Námestie SNP č. 1531/31, 038 52 Sučany, SR, podiel 1/1,Poľovníckemu združeniu 

Jarolím Sučany, IČO: 361322 09 za kúpnu cenu 1€, a to s podmienkami: predkupné 

právo pre obec Sučany, záložné právo pre obec Sučany, záväzok Poľovníckeho 

združenia Jarolím Sučany zorganizovať pre verejnosť 1 kultúrnu akciu ročne, záväzok 

Poľovníckeho združenia Jarolím Sučany v prípade potreby poskytnúť priestor pre obec 

Sučany . Dôvodom hodným osobitného zreteľa je, že PZ Jarolím Sučany počas 

doterajšieho nájmu na rekonštrukciu predmetného areálu, ktorý bol zdevastovaný, 

použilo na celkovú rekonštrukciu 40.000 € zo svojich zdrojov, na opätovné 

sprevádzkovanie odpracovalo v areáli viac ako 1000 brigádnických hodín, tak aby areál 

mohol slúžiť svojmu účelu a verejnému záujmu. PZ Jarolím Sučany vybudovalo 

prístupovú cestu do areálu, ktorú má záujem taktiež získať do vlastníctva, pričom 

naďalej bude vykonávať činnosť smerujúce k zveľadeniu areálu strelnice. Obec Sučany 

bude mať možnosť naďalej areál strelnice využívať viackrát ročne na vykonávanie 

rôznych kultúrnospoločenských podujatí pre širokú verejnosť, čo bude konkretizované 

v Kúpnej zmluve. 

Za : 10  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Peter Belica, Ing. Peter 

Belica, MUDr. Iveta Trnovská / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  1 / Ing. Vladimír Bulej, PhD. / 

 

Ing. Eva Bencová navrhla  preveriť skutočnú trasu plynovej prípojky na ulici pri p. Brémovej.  

 

 

Hlasovanie – za  žiada obecný úrad preveriť skutočnú trasu plynovej prípojky v 

súvislosti s hranicou pozemku manželov Brémových z dôvodu riešenia ich opätovnej 

žiadosti o odkúpenie časti obecného pozemku k - NC 1516/12 
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Za : 10  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Peter Belica, Ing. Peter 

Belica, MUDr. Iveta Trnovská / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  1 / Ing. Vladimír Bulej, PhD. / 

11. Predĺženie zmlúv nájomných bytov/Igor Lacika/ 

 

Prednosta predniesol návrh na zmenu nájomcu v obecnom byte a to nájomca p. Igora Lacika 

dlhodobo chorý/ na nájomcu p. Miroslava  Laciková.  

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

Hlasovanie – za schválenie zmenu nájomcu bytu IV. kategórie o rozmeroch 51,8 m2 zo 

súčasného nájomcu (otca) Igora Laciku na ( dcéru ) Miroslavu Lacikovú z ul. 29. 

augusta č. 74/101 od 1. 7. 2017  

 

Za : 10  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Peter Belica, Ing. Peter 

Belica, MUDr. Iveta Trnovská / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  1 / Ing. Vladimír Bulej, PhD. / 

 

12. Informácia o kultúrnych akciách /Hodžove dni, jedenástky/ 

Starosta informoval o už konaných akciách / Deň otvorených dverí v závodoch  v lokalite 

Sučany / a akcií ktoré sa budú konať – Dni Milana Hodžu – v rámci dní aj výstup na Malý 

Fatranský Kriváň, Sučianske jedenástky 1.7.2017, Beh SNP /29.8.2017, a 100. výročie 

narodenia operného speváka p. Petráka 

 

13. Správy o činností komisií 

 

Jednotliví predsedovia komisií zhodnotili činnosť svojich komisií  

Mgr. Veronika Ďaďová – informovala o kultúrnych akciách konaných v obci, potrebné je 

zvoliť nového člena kultúrnej komisie 

MUDr. Iveta Trnovská MPH - – informovala o činnosti sociálnej komisie, /zabezpečiť 

basketbalové koše, sprístupniť multifunkčné ihrisko/, potrebné je sledovať školskú dochádzku, 

zabezpečovať zápis detí do školy 

Ing. Eva Bencová – informácia o činnosti stavebnej komisie, podnety na zaradenie pozemkov 

do IBV / p. Mäčko Peter /, riešený vstup do pohrebiska, workoutové ihrisko na sídlisku Prefa,  

Martin Rybár – informácia z ekonomickej  komisie, potrebné je riešiť otázku jedálne v MŠ, 

potrebné bude vybudovať nové priestory jedálne 

JUDr. Peter Belica – zasadala komisia na ochranu verejného záujmu - nenastalo porušenie, 

prerokované boli sťažnosti /p. Murčeková/ 

Hlasovanie – za schválenie p. Františka Galisa za člena komisie kultúry a športu 

Za : 9  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, p. Martin Rybár, p. 

Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Peter Belica, Ing. Peter Belica, MUDr. 

Iveta Trnovská / 

Proti: 0 
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Zdržal sa: 1 /Ing. Ján Jamriška/ 

Neprítomní:  1 / Ing. Vladimír Bulej, PhD. / 

14. Rôzne 

Starosta informoval, že z Okresného súdu Žilina došlo oznámenie, že v obchodnom registri sa 

nachádza zápis o zriadení Miestny národný výbor Sučany, so sídlom: Sučany, potrebné je 

požiadať o zrušenie.  

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

Hlasovanie – za zrušuje v zmysle § 11 ods. 4 písm. l) z. č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení Miestny národný výbor Sučany, so sídlom: Sučany, zapísaný v Obchodnom 

registri Okresného súdu Žilina oddiel Pšn, vložka číslo:10171/L 

Za : 10  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Peter Belica, Ing. Peter 

Belica, MUDr. Iveta Trnovská / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  1 / Ing. Vladimír Bulej, PhD. / 

Starosta informoval, že obec na ZMOSe vyhrala cenu a to Obecný hlásnik, bude sa hradiť 

časť nákladov, spustí sa služba posielania informácií formou SMS. 

Konal sa aj VZ TURVODU – starosta nebol zvolený do dozornej rady 

Diskusia- Mgr. Veronika Ďaďová – komisia sa rozhodla o zmene názvu ulice Fučíkovej, 

potrebné je uskutočniť anketu, či sú obyvatelia za alebo nie za zmenu názvu, potrebné je 

prehodnotiť dopravné značenie, potrebne je namontovať zrkadlo na križovatku 29. augusta 

a Podskala, napadnuté sú kríky na Štrkovni obaľovačom 

Ing. Eva Bencová – napadnuté sú len čremchy /druh divej čerešne/ nie je potrebné robiť 

žiadne postreky a iné kroky na ochranu stromov. Predmetný škodca sa zvykne premnožiť cca 

raz za 15rokov. Príroda si s tým poradí. 

JUDr. Peter Belica – p. Miert podnet na uznesenie, potreba prešetriť zmluvné vzťahy medzi 

obcou a Prefou invest a.s. 

Hlasovanie – žiada hlavnú kontrolórku obce do najbližšieho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva preveriť zmluvné vzťahy medzi obcou Sučany a spoločnosťou Prefa 

Invest a.s., IČO: 46 887 741 týkajúce sa nakladania s odpadom 

Za : 10  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, p. 

Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Peter Belica, Ing. Peter 

Belica, MUDr. Iveta Trnovská / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní:  1 / Ing. Vladimír Bulej, PhD. / 

MUDr. Iveta Trnovská MPH – sťažnosti na parkovanie áut na ulici Ď. Langsfelda  /OREA/, 

problém s prejazdom autobusov 

Starosta problém sa vyrieši vybudovaním parkoviska v priestore pri železničnej stanici  

Martin Rybár – zoznam pripojiteľnosti občanov na kanalizáciu, je potrebné zabezpečiť 

pripojenie 

Starosta informoval, že občania boli informovaní, potom bude možné sa pripojiť len za 

poplatok 

Ing. Eva Bencová – požiadavka na uznesenie, aby návrh na uznesenia z OZ boli poslancom 

zasielanie aspoň deň dopredu 
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Hlasovanie – žiada, aby obecný úrad zasielal pracovný návrh uznesení minimálne jeden 

kalendárny deň pred zasadnutím obecného zastupiteľstva 

Za : 6  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Ing. Ján Jamriška, JUDr. Peter Belica, Ing. 

Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská / 

Proti: 3 /Bc. Ján Adamovský, Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová/ 

Zdržal sa: 1 /Jaroslav Makovník/ 

Neprítomní:  1 / Ing. Vladimír Bulej, PhD. / 

Ing. Eva Bencová – požiadavka na zabezpečenie pracovníkov VPP na kontrolu kontajnerov 

na triedený odpad aby obsahovali len triedený odpad, požiadavka na právničku obce na 

zabezpečenie zmierčieho konania medzi p. Pánisom a p. Vajzerom ohľadom susedského 

sporu na miestnu komunikáciu a prašnosť v týchto priestoroch. 

 

Hlasovanie - žiada, aby obecný úrad prostredníctvom právničky Mgr. Belicovej do 

najbližšieho riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva preskúmal korešpondenciu 

medzi obcou a Ing. Pánisom a spoločnosťou TURIMEX, spol. s. r. o., IČO: 36370 223 

a vydané rozhodnutia správnych orgánov vo veci, a to s cieľom zorganizovať stretnutie 

sporových strán 

vedúce k zmieru 

Za : 8  ( Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, Bc. Ján Adamovský, Ing. Ján Jamriška, Mgr. 

Veronika Ďaďová, JUDr. Peter Belica, Ing. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská / 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 / p. Jaroslav Makovník, Martin Rybár/ 

Neprítomní:  1 / Ing. Vladimír Bulej, PhD. / 

 

15. Interpelácie 

Interpelácie neboli 

 

8. Záver  

Nakoľko všetky body programu boli vyčerpané,  starosta obce poďakoval prítomným za účasť 

a zasadnutie  OZ ukončil. 

 

Daniela Ligačová 

zapisovateľka         

 

Overovatelia zápisnice:  

 

 

                                                   ..........................................            ........................................ 

                                                        Ing. Eva Bencová                             Martin Rybár                 

 

 

  ....................................                                                          ....................................... 

    Mgr. Vladimír Olbert                                            Ing. Vladimír Plžik 

        prednosta OcÚ                                                                              starosta obce 

 

 

 

 

 



–-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------       

Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 19.6.2017 

   

                              15  

 

 

 

Prezenčná listina 
 zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 19.6.2017 v RKD Sučany  

 

Poslanci:   

 

1. Ing. Peter Belica  

2. Mgr. Veronika Ďaďová  - príchod 15,10 hod.                       

3. Martin Rybár   

4. Ing. Eva Bencová  

5. JUDr., Mgr. Peter Belica  

6. MUDr. Iveta Trnovská, MPH – príchod 15,10 hod 

7. Mgr. Róbert Kováč 

8. Jaroslav Makovník   

9. Ing. Vladimír Bulej, PhD. - neprítomný 

10. Ing. Ján Jamriška     

11.  Bc. Ján Adamovský – príchod 15,30 hod.  

 


